



ACTA DE LA REUNIÓ DE L'AAC

Número: 4/2014

Data: 5 de maig de 2014

Hora d'inici: 16.30

Hora de finalització: 20.00

Lloc: Arxiu Municipal del Districte de Sants - Montjuïc (C/ Creu Coberta, 104)

Assistents:

Joan Soler, president

Vicenç Ruiz, vicepresident

Marta Munuera, tesorera

Josep Ribas, secretari

Dolors Visa, vocal de Relacions Institucionals

Mònica Sesma, vocal de Difusió

Olga Tàpias, vocal de Comunicació

Núria Batllem, vocal de Didàctica

Betlem Martínez, vocal d'Activitats

Jordi Serra, vocal de Recerca

Juanjo Vas, vocal de Serveis

Sara Folch, vocal de Treball i Estatus Professional

Gerard Mercadé, vocal de Publicacions

Maria Funés, personal administratiu de l'AAC

Excusen la seva absència:

Carles Quevedo, vocal de Formació

1. Aprovació de l'acta de la reunió anterior

S'aprova l'acta 03/2014.



2. Presentació del nou lloc web amb un representant de l'empresa Reactiva

El Sr. Albert Riera de l'empresa Reactiva, ha presentat el nou lloc web de l'AAC a la Junta. Aquest està estructurat en diverses *subhomes*, les quals s'utilitzaran per a cada vocalia.

La Sra. Mònica Sesma explica que aquests han estat els passos fets fins ara i que, a partir d'aquí, resta acabar els nous aplicatius i l'àrea privada, que estaran finalitzats de cara a la tardor.

El Sr. Joan Soler, quant a les icones de Facebook i Twitter, pensa que està bé que el primer només tingui la icona, però creu que del segon s'haurien de poder visualitzar els darrers missatges per a la gent que no té un compte propi. Finalment, és de l'opinió que s'ha fet molt bona feina.

3. Estat econòmic

La Sra. Marta Munuera informa que les despeses es van executant segons la programació feta, a excepció de les condicions bancàries, de les quals s'ha duplicat l'import. Explica que s'ha rebut el 80 % de la subvenció de la Generalitat de Catalunya de l'any 2013 i que ja s'ha sol·licitat la del 2014. Pel que fa als ingressos de les quotes dels socis, explica que no hi ha molts retorns i que, actualment, hi ha uns vuit impagaments. Tot i això, hi ha sis empreses que no van pagar l'any passat i aquest any tampoc.

Finalment, es confirma la contractació del Sr. David Masgrau per 15 dies més, amb una despesa de 2.750 € (amb IVA + IRPF).

S'acorda comprar un disc dur extraïble per al banc d'imatges de l'AAC.

4. Activitats: Jornada d'Estudi i Debat, Congrés d'Arxius de Girona i Congrés d'Arxius 2015

La Sra. Betlem Martínez informa del següent:

- Jornada d'Estudi i Debat: està preparada, però manca acabar de definir alguns aspectes del disseny de la difusió. El Sr. Vicenç Ruiz afegeix que s'havia produït un error en l'organització en què treballa el Sr. Gustau Castanyer i que aquest ja s'ha corregit. S'estableix que es pagarà el dinar dels ponents i dels membres de la Junta, però no el dels patrocinadors. Pel que fa al material, es repartiran unes carpetes amb un resum de les ponències, i els patrocinadors podran donar un fullet cadascú.
- L'assemblea ordinària que tindrà lloc en finalitzar la Jornada d'Estudi i Debat començarà a les 18.00 h, amb l'ordre del dia següent:



- Aprovació de l'acta de l'assemblea anterior.
 - Aprovació de la memòria 2013.
 - Liquidació de comptes del 2013.
 - Aprovació del pressupost del 2014.
 - Estat de la qüestió de les accions de la Junta.
 - Precs i preguntes.
-
- Congrés de Girona: es tractarà en la reunió del mes de juny, i el Sr. Joan Soler informa que ha iniciat contactes amb DIPLOCAT per veure com es pot col·laborar en el Congrés.
 - Congrés d'Arxius 2015: l'Ajuntament de Lleida ha demanat a l'AAC el pressupost del que pot costar l'organització del Congrés. S'estableix un grup de treball a aquest efecte, integrat pel Sr. Joan Soler, el Sr. Vicenç Ruiz, la Sra. Dolors Visa, el Sr. Jordi Serra, la Sra. Marta Munuera i la Sra. Betlem Martínez.
 - Visites guiades als arxius: el Sr. Joan Soler explica que ha enviat vuit missatges electrònics a diferents entitats per veure si les visites es podrien fer els dissabtes. De moment, hi ha data per al 4 de juny per anar a veure l'Arxiu de l'Orfeó Català. Resten pendents dues sortides més a l'Arxiu Nacional d'Andorra i a l'Arxiu Militar dels Pirineus Orientals. S'estableix que les inscripcions s'efectuïn seguint el mètode que es fa servir per a les formacions.

5. Estat de l'estudi del mercat laboral

El Sr. Jordi Serra exposa que hi ha un baix nivell de resposta i que aquest fet s'estudiarà a posteriori, com suggereix el Sr. Joan Soler. El Sr. Jordi Serra explica que les excuses per no facilitar les dades giren al voltant de la protecció de dades, fet que considera que no hauria de suposar cap problema en aquest sentit.

El Sr. Jordi Serra explica que es treballarà amb les dades que es tenen. Ara es passaran els qüestionaris individuals a tots els qui duen a terme tasques d'arxiu. L'objectiu és que es puguin extreure les dades per ser explotades i que aquestes es puguin georeferenciar.

6. Situació de la Vocalia de Treball

La Sra. Sara Folch explica que participa com a tribunal d'una plaça a l'Arxiu Nacional de Catalunya, i també que encara no hi ha cap més notícia de les opcions amb número de convocatòria 178 d'arxivers de la Generalitat de Catalunya.



Arran de la petició de molts associats, està preparant al·legacions perquè als autònoms se'ls puguin comptar els mèrits en futures convocatòries. El Sr. Joan Soler exposa que seria bo contactar amb una associació d'autònoms per veure si hi ha hagut experiències similars en aquest sentit.

7. **Situació del Pla de màrqueting**

El Sr. Juanjo Vas explica que vol plantejar un pla de màrqueting orientat al món de l'empresa. En aquest pla, s'hi descriuran tots els serveis que s'oferiran als socis. A partir d'aquest plantejament, es convocarà el grup de treball, que començarà a preparar el Pla de màrqueting definitiu.

8. **Pla de comunicació i situació de les publicacions**

La Sra. Olga Tàpia presenta el Pla de comunicació. El Sr. Jordi Serra planteja que seria interessant afegir-hi l'encarregat de cada àmbit. La Sra. Marta Munuera proposa que seria bo crear un canal d'opinió per a cada curs.

La part de la situació de les publicacions restarà pendent. Només s'apunta que s'estudiarà si es posen anuncis al *Lligal* i en quin percentatge de la publicació.

9. **Didàctica i formació**

Aquest punt resta pendent i es tractarà en la propera reunió.

10. **Llei de transparència**

S'explica que Convergència i Unió i el Partit Popular de Catalunya han comunicat que l'AAC compareixerà com a ponent en la Comissió que prepara la Llei de transparència. El text encara no està tancat i hi haurà esmenes presentades per l'AAC.

S'informa que, arran del protocol signat amb l'Oficina Antifrau, es crearà una eina de com la gestió documental permet anar contra la corrupció, i s'elaborarà un pressupost a aquest efecte. El text serà en català, castellà i anglès. Es proposarà a l'Oficina Antifrau que s'adhereixi a la Declaració Universal dels Arxius (DUA) i que la promogui amb les agències internacionals perquè també s'hi adhereixin.



11. Precs i preguntes

Presidència

El Sr. Joan Soler informa que properament es reunirà amb el Col·legi de Bibliotecaris i Documentalistes amb l'objectiu de retificar el conveni de l'any 2006 per promocionar com s'ha d'actuar en un protocol quan arriba un fons a la institució.

Properament es posarà en contacte amb FOCIR, les associacions catalanes amb difusió exterior (fora d'Espanya). L'objectiu és que ens hi puguem adherir i oferir-los activitats de gestió documental.

Vocalia de Relacions Institucionals

La Sra. Dolors Visa informa que properament intentarà establir contactes amb la Fundació Carles Pi i Sunyer, i igualment amb el vessant de formació de la Diputació de Barcelona.

Vocalia de Recerca

El Sr. Jordi Serra explica que s'està elaborant un estudi per a l'Institut d'Estudis Catalans, amb el suport del Col·legi de Bibliotecaris i Documentalistes, de les publicacions científiques. Es valorarà de cara a la propera reunió si l'AAC els pot donar suport. A part, el Sr. Vicenç Ruiz i la Sra. Dolors Visa tractaran aquest tema en la propera reunió que mantindran amb ells.

Moviments de socis

Altes: 2

Baixes: 0

Canvis de condició: 0

A les 20.00 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta.

Josep Ribas i Solà
El secretari

Joan Solé i Jiménez
El president